
 

 

D66 Ma assluis – onze belangrijkste keuzes  
Maassluis groeit. Er komen nieuwe inwoners bij en de stad 

verandert.  Dat is goed nieuws. Maar het vraagt ook om duidelijke 

keuzes.  D66 wil dat Maassluis meegroeit met haar inwoners.  

Wij kiezen voor een stad die vooruitkijkt en durft te handelen.  

Dit is geen lange lijst met wensen.  

D66 maakt keuzes voor wat nu nodig is.  

Zo zorgen we voor een fijne stad om in te wonen, werken en 

leven.  

 

Wonen in Maassluis  

Goed wonen is de basis voor een goed leven.  

Veel mensen zoeken een woning, maar het aanbod is te klein.  

D66 wil dat er woningen komen voor verschillende groepen.  

D66 wil:  

• meer woningen bouwen, vooral voor starters en gezinnen  

• ook betaalbare woningen en huurwoningen bouwen  

• bouwen op plekken die passen bij de stad  

• aandacht voor groen en leefbaarheid bij nieuwbouw  

 

Goede schoolgebouwen voor ieder kind  

Kinderen leren beter in een gezond en veilig schoolgebouw.  

In Maassluis zijn veel schoolgebouwen verouderd.  

Die investeringen waren al lang nodig. Uitstel kan niet meer.  

D66 wil doorpakken.  

Een stem op D66 is een stem voor goede schoolgebouwen.  

D66 wil:  

• schoolgebouwen vernieuwen volgens de gemaakte 

plannen  

• gezonde gebouwen met frisse lucht en genoeg ruimte  

• scholen in de eigen buurt, zodat kinderen dichtbij naar 

school kunnen  

Een nieuw zwembad voor iedereen  

Zwemmen is belangrijk voor gezondheid en ontspanning.  

Het huidige zwembad is verouderd.  

D66 kiest voor een nieuw en toekomstbestendig zwembad.  

D66 wil:  

• een nieuw zwembad in Maassluis  

• ruimte voor recreatief zwemmen en ontspanning  

• een duurzaam en energiezuinig gebouw  

• een referendum over  de locatie  van het zwembad  

 

Groen en een schone stad  

Groen maakt de stad gezonder en prettiger.  

Maassluis heeft waardevolle groene gebieden, in en rond de stad.  

D66 wil die beschermen en versterken.  

D66 wil:  

• meer groen en meer verschillende planten en dieren  

• groene gebieden beter met elkaar verbinden  

• natuur -  en milieueducatie blijven ondersteunen  

• een stadspark bij het centrum van cultuur en ontmoeting  

 

Afval: makkelijker goed doen  

Afval scheiden moet eenvoudig zijn.  

In Maassluis gaat nu nog te veel afval bij het restafval.  

Dat is slecht voor het milieu en kost geld.  

D66 wil het makkelijker maken om het goed te doen.  

D66 wil:  

• afval gescheiden inzamelen in de hele stad  

• goed gedrag belonen  

• duidelijk uitleggen hoe afval scheiden werkt  

• samen met wijken kijken wat beter kan  

• meer handhaven bij verkeerd aangeboden afval  



 

 

Verkeersveiligheid voor jong en oud  

Iedereen moet zich veilig kunnen verplaatsen.  

Te voet, op de fiets of met de auto.  

Vooral kinderen en ouderen moeten zich veilig voelen.  

D66 wil:  

• veilige schoolroutes  

• meer ruimte voor fietsers en voetgangers  

• verkeersmaatregelen waar dat nodig is  

• aandacht voor snelheid en overzicht in woonwijken  

 

Meedoen en werken: Stroomopwaarts dichtbij  

Niet iedereen kan vanzelf meedoen.  

Soms is hulp nodig bij werk, inkomen of ontwikkeling.  

De gemeente moet dan naast mensen staan.  

Stroomopwaarts speelt hierin een belangrijke rol.  

De leerwerkvoorziening in Maassluis is waardevol.  

D66 wil:  

• Stroomopwaarts dichtbij houden in Maassluis  

• een nieuwe, passende locatie in de stad  

• hulp die uitgaat van vertrouwen en maatwerk  

• begeleiding gericht op wat iemand wél kan  

• kansen op leren, werken en meedoen  

 

Democratie: inwoners doen mee  

Democratie is meer dan één keer stemmen.  

Inwoners moeten mee kunnen praten en meedenken.  

D66 wil een open en duidelijke lokale democratie.  

D66 wil:  

• inwoners vroeg betrekken bij plannen  

• ruimte voor inspraak en initiatieven  

• duidelijke en begrijpelijke besluitvorming  

• waar nodig inwoners laten meebeslissen  

Waarom D66 Maassluis?  

D66 maakt keuzes.  

Wij wachten niet af, maar pakken door.   
Wij kijken vooruit en nemen verantwoordelijkheid.  

D66 kiest voor:  

• goede woningen  

• sterke schoolgebouwen  

• een nieuw zwembad  

• groen en een schone stad  

• veilige straten  

• een overheid die naast mensen staat  

 

 

Maassluis kan meer.  
D66 zegt: het kan wél!  
  


